
证书编号：ISC-E-2021-0870-R

兹 证 明

江西天仙精藏设备有限公司

统一社会信用代码：91360982767006168Y
注册地址：江西省樟树市城北工业园 邮编: 331200
审核地址：江西省樟树市城北工业园 邮编: 331200

管理体系符合

GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015标准要求
认证范围：

骨灰盒存放架、智能型骨灰盒存放架、无电智能骨灰存放架、福寿架、牌位

架的生产、销售、售后服务（退换货、投诉处理）；太平柜、瞻仰台、解剖台、

骨灰盒存放架远程及现场祭拜管理系统、骨灰盒存放架大数据云管理平台、骨灰

盒存放架 AI 人工智能存放系统、骨灰盒存放架区块链加密系统、智慧殡葬管理

系统、智慧寺院管理系统、计算机软硬件的销售、售后服务（退换货、投诉处理）

所涉及场所的相关环境管理活动所涉及的相关环境管理活动

发证日期：2021年 01月 29日
换发日期：2022年 11月 02日
有效期至：2024年 01月 28日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2021-0870-R

This is to certify that

Jiangxi Tianxian Jingzang Equipment Co., Ltd

The social credit code：91360982767006168Y

Registered Address: Chengbei Industrial Park, Zhangshu City, Jiangxi Province

Audit Address: Chengbei Industrial Park, Zhangshu City, Jiangxi Province

Which is in conformity with

GB/T24001-2016 idt ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of
The production, sales and after-sales service (return and exchange, complaint handling) of the ashes box

storage rack, intelligent ashes box storage rack, non electric intelligent ashes storage rack, Fushou rack and tablet
rack; the remote and on-site worship management system of the peace cabinet, the observation platform, the
anatomy platform, the ashes box storage rack, the big data cloud management platform of the ashes box storage
rack, and the AI Artificial Intelligence Storage System of the ashes box storage rack , the blockchain encryption
system for the storage rack of the urn, the intelligent funeral management system, the intelligent temple
management system, the sales of computer software and hardware, and the relevant environmental management
activities of the places involved in the after-sales service (return and exchange, complaint handling)

Issue Date：2021-01-29

Change Date：2022-11-02

Expiration Date: 2024-01-28

Environmental Management System Certificate


